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Odpowiedź MZ ws wyjaśnień złożonych w Sejmie 

W dniu 9 lipca 2021r. wiceprezes Naczelnej Rady Lekarskiej skierował do min.Anny Goławskiej 
pismo z prośbą o rozwinięcie zapowiedzi złożonych na czerwcowym posiedzeniu Podkomisji 
Zdrowia. Chodziło o wypowiedzi sugerujące wsparcie dla mniejszych podmiotów w zakresie
finansowania cyfryzacji, zapewnienia repozytoriów, oraz prace nad podpisem biometrycznym.
W dniu dzisiejszym nadeszła odpowiedź (w załączniku).
Naczelna Rada Lekarska odniesie się do sumy zgromadzonych, pochodzących z ostatniej
korespondencji informacji. 
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